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Zápis z 19. jednání Exekutivy ČSH 

Praha, 6. 10. 2017 

 
Přítomni: R. Bendl, L. Šrámková, V. Haber, J. Bělka, T. Augustýn 

M. Duda (14:30 – 16:15) 

 

 

Omluveni:   V. Simu, J. Žďárský 

                              

 

Hosté: R. Miček, J. Sviták, J. Konečný 
 

 

Místo konání:       ČSH, nová zasedací místnost 

 

 

Trvání jednání: Zahájení v 14:00 hod. – ukončení 17:30 hod. 

 

 

 

Program jednání: 

 
1)  Program jednání     (RBE) 

2)  Výsledky hlasování per-rollam   (RBE) 

3)  Kontrola plnění úkolů    (RBE, všichni) 

4)  Příprava rozpočtu 2018    (RBE) 

5)  Informace z jednotlivých komisí   (všichni) 

6)  Důležité informace prezidenta ČSH  (RBE) 
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1.) Program jednání 

Prezident ČSH seznámil členy Exekutivy s agendou jednání.  

 

2.) Výsledky hlasování per-rollam  

Schválení úpravy Rozpisu soutěží na soutěžní ročník 2017/18 v souvislosti s rozhodnutím OKK 

ze dne 8. září 2017.  

Výsledek hlasování.  

5x PRO  

3x PROTI 

ZDRŽEL SE: 0 

Exekutiva potvrdila hlasováním per-rollam přijetí úpravy Rozpisu soutěží na soutěžní ročník 

2017/18. 

  

3.) Kontrola plnění úkolů 

Prezident ČSH shrnul úkoly z 18. jednání Exekutivy ze dne 1. 9. 2017, které byly splněny, 

některé body byly obsahem agendy 19. jednání Exekutivy. 

 

4.) Příprava rozpočtu 2018 

Vzhledem ke stále neuzavřenému procesu dotací (tituly IV a X) na tento rok již nyní dochází 

k posunu termínů podávání žádostí na rok 2018. Dle informací MŠMT nebudou dotační tituly 

vyhlášeny dříve než 15.11., resp. 15.12., titul VIII pro kluby až začátkem roku 2018. 

 

Závěr Předpoklad prvního návrhu rozpočtu na rok 2018 je březen 2018.  

 

5.) Informace z jednotlivých komisí 

 
Legislativně - právní komise (L. Šrámková) 

L. Šrámková informovala členy Exekutivy o dokončení vzorů účetních dokladů, které budou, 

společně s pokyny k řádnému zacházení zveřejněny na webových stránkách ČSH. 

S předsedou Rady ČSH R. Mičkem bylo na místě předjednáno, že předsedové KSH budou 

seznámi s novými postupy a podobou dokladů na jednání Rady, které se předpokládá na 16. 

nebo 17. listopadu. Ti předsedové krajských svazů, kteří nejsou členy Rady, budou na 

jednání Rady za tímto účelem pozváni jako hosté.  
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Na základě podnětu ze strany trenérů TCM a RHC a po projednání s manažerem reprezentací 

dále předložila návrh systému odměňování za činnost trenérů a asistentů trenérů TCM  a 

trenérů RHC za jejich účast na reprezentačních akcích. Tito nemohou po dobu 

reprezentačních akcí plnit své povinnosti v TCM a RHC. 

 

Exekutiva rozhodla, že odměna trenérům TCM a RHC se  v těchto případech nebude krátit. 

Ze strany ČSH však bude dohlíženo, aby centra mládeže (RHC a TCM) po dobu nepřítomnosti 

trenéra plnila veškeré povinnosti dle smlouvy. 

 

Reprezentační komise (V. Haber) 

V. Haber seznámil Exekutivu s jednáním reprezentační komise.  

- Otevřel diskuzi k tématu zajištění účasti na Kempech házenkářských nadějí pro příští 

rok,  které bude pořádat Reprezentační komise ve spolupráci s Komisí mládeže. 

- Seznámil s návrhem M. Papežové a A. Kořínka jako vedoucích Minikempů. 

- Zhodnotil kvalifikační utkání žen, které proběhlo 27. 9. ve Zlíně.  

- Informoval o tréninkovém soustředění juniorek v Břvích, které proběhlo poprvé pod 

vedením nového trenéra V. Jordáka. SC Břve, s novým vedením, bylo shledáno jako 

akceptovatelné, odpovídá standardům, je plánována pokládka nového povrchu.  

- Zhodnotil tréninkový kemp s mezinárodním utkáním dorostenek v Hluku. 

- Dal na vědomí řešení animace ženské koncepce, která je rozpracována a která by 

měla být součástí výuky TCM&RHC. 

- Na základě požadavku J. Bašného informoval o nutnosti svolání schůzky v Chebu 

s trenéry TCM a vedoucími oddílů nejvyšší soutěže žen. 

Exekutiva ČSH vyzvala V. Habera, aby na příští řádné jednání Exekutivy pozval trenéra M. 

Červenku, aby zhodnotil působení a výsledky reprezentačního družstva na mistrovství Evropy 

házenkářek do 17 let. 

Soutěžní úsek ČSH (J. Konečný) 

J. Konečný předložil členům Exekutivy žádost o přijetí nového klubu Handball Club Aritma, 
z.s. do ČSH. 

Výsledky hlasování:  
PRO: 6 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

Exekutiva ČSH schvaluje přijetí klubu Handball Club Aritma (IČO 06438644) do ČSH. 

 

Předložil členům Exekutivy žádost o přijetí nového klubu Sokol Kostelec nad Labem do ČSH. 

Výsledky hlasování:  
PRO: 6 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

Exekutiva ČSH schvaluje přijetí klubu Sokol Kostelec nad Labem (IČO 42738393) do ČSH. 
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Předložil doplnění listiny delegátů ČSH pro rok 2017/2018. 

Výsledky hlasování:  
PRO: 6 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

Exekutiva ČSH schvaluje předložený návrh doplnění listiny delegátů pro nejvyšší soutěže ČSH 
na soutěžní ročník 2017/2018. 

Objasnil Exekutivě návrh změn Zásad stanovení poplatků počátečního nastavení poplatků za 
schválený převod práva k účasti v soutěži, a to v souladu se soutěžním řádem.  

Výsledky hlasování:  
PRO: 5 

PROTI: 1 

ZDRŽEL SE: 0 

Exekutiva ČSH schválila stanovení poplatků převedení práva v soutěžích, a to ke dni tohoto 
rozhodnutí, tj. 6.10.2017. 

 
Dále zajistí formální zaslání informace o systému výběruneuhrazených pokutách za „povinné 
rozhodčí“ a výplat bonifikací za nadlimitní počet rozhodčích v klubech disciplinární komisi, 
které z tohoto důvodu nebylo ještě řádně projednáno. 

Trenérsko-metodická komise (J. Bělka) 

J. Bělka informoval o vstupních podmínkách projektu Mezinárodní licence Master Coach a 

Pro–Coach, která je připravována společně se Slovenským svazem házené a bude zahájena v 

roce 2018. V tuto chvíli byla zveřejněna přihláška s předpokládanými termíny a místy 

jednotlivých bloků. Přihlášky budou dále vyhodnoceny. Prezident ČSH seznámil Exekutivu 

s ekonomickými podmínkami a celkovými náklady na kurz u nás a v zahraničí. 

Projednal s Exekutivou další kroky v projektu Kempů házenkářských nadějí, kde je nezbytně 

nutná vzájemná spolupráce komise reprezentační s komisí mládeže, a to převážně 

v organizačních krocích.  

Informoval o školení A licence, na které se přihlásilo 30 trenérů a licence B, které se zúčastní 

35 trenérů. V rámci toho byl inovován obsah obecné části obou licencí a následně připraven 

hodnotící dotazník, s jehož výsledky budou členové Exekutivy seznámeni.  

Dal na vědomí jednání předsedů trenérsko - metodických komisí, které se uskutečnilo na 

FTVS.  

Navrhl setkání se všemi RHC trenéry, se kterými je nutné obsahově sjednotit licenci C. 

Komise mládeže (T. Augustýn) 

T. Augustýn informoval o výběrovém řízení na pořadatele finálového turnaje Házenkářského 

desetiboje dívek a chlapců ve dnech 1. – 3. 6. 2018, které bylo pro soutěžní ročník 

2017/2018 vyhlášeno. Uzávěrka zaslaných nabídek je nejpozději do 30. 11. 2017 na 



 

5 
 

mladez@chf.cz.  

Dal na vědomí zveřejnění rozpisu mládežnického projektu ŽÁKOVSKÁ LIGA na sezonu 
2017/2018, do kterého Komise mládeže zapracovala některé připomínky k nedávno 
zveřejněnému rozpisu projektu.  

Navrhl členům Exekutivy P. Ramse, J. Bělku a T. Augustýna do výběrové komise na projekt 

podpory v oblasti vzdělávání trenérů mládeže.  

Výsledky hlasování:  
PRO: 6 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

Exekutiva schválila P.Ramse, J. Bělku a T. Augustýna do této výběrové komise .  

CS Handball (J. Sviták) 

Jednatel CS Handball J. Sviták informoval o jednání mezi CS Handball, Slovenským svazem 

házené a MOL Česká republika, s.r.o. Konstaoval, že CS Handball zatím bohužel neodbrdžel 

žádné návrhy smluv. V tuto chvíli se stále čeká na výsledek jednání a pdpis smlouvy mezi 

MOL Česká republika, s.r.o. a slovenským svazem házené. CS Handball připravil  návrh 

smlouvy mezi CS Handball a Slovenským svazem házené. Než budou smluvní vztahy právně 

narovnány, navrhl M. Duda vystavení faktury CS Handball na poměrnou část adresovanou 

MOL Česká republika, s.r.o. 

Dále informoval Exekutivu o pozastavení vydávání a distribuce časopisu Handball+, a to k 1. 

10. 2017. Upozornil na možné porušení povinnosti jednat s péčí řádného hospodáře 

v případě, že by vydávání časopisu, které představuje ekonomickou ztrátu pro ČSH, nebylo 

zastaveno.  Výzamnou část této ekonocmiké ztráty tvoří distribuce časopisu Handball+. 

 

 

6.)   Důležité informace prezidenta ČSH 

 

- Prezident projednal se členy Exekutivy nutnost nastavení kvalitnější komunikace. 

- Výběrové řízení na pozici PR specialisty probíhá, v příštím týdnu by měly být hotové 

výstupy externí PR agentury. 

- Informoval o výsledcích proběhlé schůzky se členy OKK a jejich závěry - nepřesně 

interpretovanými závěry due diligence zprávy zpracované externí agenturou na základě 

zadání Exekutivy hned po jejím zvolení v únoru 2016. Na odstranění nedostatků 

zjištěných externí agenturou vedení ČSH pracuje již několik měsíců. 

- Informoval o plánovaných TV přenosech. 

- Informoval o průběhu projektu Programu podpory sportovních akcí mládeže na rok 2017. 

V tuto chvíli proběhla 2. vlna vyřízení podpory, z podaných žádostí je vyplacena zhruba 

1/3 žádostí. 

- Dal na vědomí možnost přihlášení k odběru novinek přes webové stránky, informací o 

mailto:mladez@chf.cz
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akcích a zajímavostech z házené do e-mailových schránek.  

- Připomněl možnost využití karty Alive k získání zajímavých finančních benefitů, i 

v souvislosti s novými partnery ČSH. 

- Informoval o společném jednání vedení IHF v čele s prezidentem IHF Hassanem 

Moustafou a prezidentem ČSH a představitelů národních házenkářských federací 

Slovenska, Itálie, Rumunska a Maďarska, které proběhlo v pátek 22. září v Basileji. Cílem 

setkání bylo projednat vzájemně současný vývoj v jednotlivých házenkářských federacích 

a možnosti další společné kooperace v budoucnu – relevantní materiály budou 

projednány komisemi ČSH. 

- Informoval o jednáních s EHF (společně s ostatními evropskými federacemi) ohledně 

výkladu pravidel užití reklamních práv u národních týmů v rámci kvalifikací pořádaných 

EHF a o případné dohodě ohledně kompenzace nákladů jednotlivých federací spojených 

s touto povinností. 

- Informoval o dalších krocích ohledně financování sportu ze strany MŠMT. 

V září 2017 proběhla schůzka představitelů ČOV, nového vedení MŠMT a sportovními 

svazy - informoval o zrušeném a znovu vyhlášeném programu MŠMT č. IV - údržba a 

provoz sportovních zařízení, který je pro ČSH i jednotlivé kluby dle současných podmínek 

nerealizovatelný. 

- Informoval o dalších krocích v projektu podpory ženských klubů házené – vzhledem ke 

zrušení samotného projektu MŠMT byla navržena redukovaná varianta podpory.  

- V pondělí 9. 10. proběhne, na základě žádosti pí. Sobieské, v Olomouci schůzka  

ženských klubů, jejímž předmětem bude diskuze o podpoře ženské házené. 

 

Další zasedání Exekutivy v tomto roce se uskuteční 3. 11. a 1.12. (nebo 8.12.) 

 

Zapsala:  Martina Mrkvičková, v Praze dne 6. 10. 2017. 

Schválil: Radek Bendl 

  


